
Mr. Gregory Glaros is the Chief Executive Officer of SYNEXXUS, Inc. 

an American Engineering, Manufacturing, and Lead System 

Integration Company. For 18 years SYNEXXUS has manufactured 

Capability Maturity Model Integration (CMMI) Level 3 electronic 

hardware and software systems. These systems integrate sensors on 

vehicles and vessels. Product lines include the command and control of 

large numbers of autonomous and semi-autonomous systems, complex 

system design, the manufacturing of rugged data distribution systems, 

cyber secure architectures for armored vehicles, and carbon fiber 

vessels. SYNEXXUS’ field operations are global. 

SYNEXXUS is seeking from Taiwanese suppliers and manufacturers, components for unmanned 

aerial vehicles (UAV) as well as complete low-cost drones capable of carrying 2 to 10 pounds (1-

5 kg). UAV components we are seeking include: brushless and brushed motors, propellers for left & 

right rotation, micro receivers capable of frequency hopping or reprograming, micro-GPS and 

compasses, video modules, batteries, thermal imaging modules, video transmitters, flight controllers, 

and motor speed controllers.  

SYNEXXUS is also seeking an exclusive manufacturing partner for low-cost surveillance and sensor 

drones both aerial and sea-based drones and autonomous platforms.  
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格雷戈里·格拉洛斯先生是 SYNEXXUS, Inc.的執行長，這 

是一家美國的工程、製造和系統整合公司。SYNEXXUS 18年來

一直力於開發製造 CMMI (能力成熟度模型整合)三級的電子硬體

和軟體系統。這些系統整合了車輛和船隻上的感測器。產品包

括大量自主和半自主系統的指揮與控制、複合系統設計、堅固

的數據分發系統、裝甲車輛與碳纖維船隻的網絡安全架構。

SYNEXXUS 的現場運營是全球性的。 

SYNEXXUS 正在尋求來自台灣供應商和製造商的無人飛行器（UAV）組件以及能夠負載2

至10磅（1-5公斤）的低成本無人機。我們正在尋找的UAV組件包括：無刷和有刷電機、

左旋和右旋螺旋槳、能夠頻率跳躍或重新編程的微型接收器、微型GPS和指南針、視訊模

組、電池、熱成像模組、視訊傳送器、飛行控制器和電機速度控制器。 

SYNEXXUS 也在尋找一個獨家製造夥伴，製造低成本的監控和感測無人機，包括空中和海

上無人機以及自主平台。 
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